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Verksamhetsberättelse 2024 

Kommunfullmäktigegruppen
I valet 2022 fick Kristdemokraterna 6,83% av rösterna vilket innebär att vi i 

Uppsala kommunfullmäktige representeras av sex ordinarie ledamöter samt tre 

ersättare. Vår kommunfullmäktigegrupp bestående av Jonas Segersam, Leif 

Boström, Evelina Solem, Eva Moberg, Christian Hermansson och Magnus 

Wikberg (ersättare Sara Borgström, Viktoria Lautmann och Camilla Amft) har 

sammanträtt vid 11 tillfällen under det gångna året. Kristdemokraterna 

representeras även av våra 27 förtroendevalda (förutom KF-gruppens 

medlemmar) i nämnder och styrelser, samt 10 nämndemän i tingsrätten. De 

förtroendevalda (”förtroenderådet”) har samlats vid två separata tillfällen under 

våren och två gånger under hösten.

Under året skedde följande ändringar av vår besättning – Camilla Amft ersatte 

Samuel Hansson som ersättare i kommunfullmäktige (efter att även Samuel 

Dalevi avsagt sig platsen). I nämnder och styrelser är under året Kerstin Gauffin 

ny ersättare i Miljö- och Hälsoskyddsnämnden, Torbjörn Wikberg ny ersättare i 

Arbetsmarknadsnämnden, Lars-Gunnar Gardetoft ny ledamot i 

Överförmyndarnämnden, Christian Hermanson ny vice ordförande i 

Delegationen för Stiftelsen Jälla egendom och Carl Berlin som ny ersättare i 

Gatu – och Samhällsmiljönämnden. Dessutom har Malin Rheindorf och Leif O 

Johansson nominerats som nya nämndemän i Tingsrätten. Vi får tacka i tur och 

ordning avgångna Samuel Hansson (KF och GSN), Filip Dumanski (MHN), 

Dersim Orfali (AMN), Oscar Svensson (ÖFN), Joanna Hassan (Jälla) samt Lena 

Apelthun och Torsten Tornberg (nämndemän). 

Några frågor som satt prägel på året var EP-valet 9 juni och den lokala 

folkomröstningen som ägde rum samma dag gällande ”spårvägen”. Frågan som 

invånarna skulle ta ställning till löd: 

”Ska Uppsala kommun i översiktsplanen lätta på bebyggelseutvecklingen i 

Uppsala stad genom att planera för fler bostäder i tätorterna längs tågspåren 
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Ostkustbanan (Storvreta, Vattholma och Skyttorp) och Dalabanan (Vänge och 

Järlåsa)?” Kristdemokraterna valde att uppmana till att rösta blankt, det då 

svarsalternativen JA / NEJ inte skulle ge svar på frågan om spårväg ska byggas i 

Uppsala. Resultatet blev att 43,2 % röstade JA, 14,1 % röstade NEJ och hela 

42,7 % röstade blankt.

Under hösten har det varit mycket diskussioner runt nedläggningen av Kajan 

Friskola, och framför allt händelserna med våldtäkter och sexuella övergrepp 

inom hemtjänsten i Uppsala kommun. Kristdemokraterna har arbetat hårt med 

att komma till rätta med dessa problem, så långt man nu kan göra i en 

oppositionsroll.

Under året har arbetet fortskridit i de politikutvecklingsgrupper som startades 

2023 och vars syfte är att ta fram ny politik inför valrörelsen 2026. Grupperna 

är Utbildning (Viktoria Lautmann), Stadsbyggnad (Ingemar Virsén), Landsbygd 

(Christian Hermansson), Vård och Omsorg (Evelina Solem), Näringsliv (Jonas 

Segersam) och Social och Integration (Oscar Svensson). Sammankallande inom 

parentes. 

Samarbetet har för övrigt varit gott inom den oppositionskonstellation som 

Kristdemokraterna tillhör, tillsammans med Moderaterna och Centerpartiet. 

Kontakter har också upprätthållits med övrig opposition, Sverigedemokraterna 

och Liberalerna – och i viss mån med Utvecklingspartiet Demokraterna som 

dock utvecklat sitt samarbete med vänsterstyret när det gäller äldreomsorg och 

skola.

Under 2024 har Kristdemokraternas fullmäktigegrupp 
lämnat in följande interpellationer

Interpellation om ej verkställda beslut – SoL & LSS

Länk till interpellationen

https://drive.google.com/file/d/1K0ULdeMPzVR5Fkisu-AMVfvVjL2NUYSy/view?usp=sharing
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Interpellation om pedagogisk omsorg

Länk till interpellationen

Interpellation om LSS-bostäder

Länk till interpellationen

Interpellation om skolmisslyckanden

Länk till interpellationen

Interpellation om att stoppa det vänsterextrema våldet

Länk till interpellationen

Motion om brandstationer som trygghetspunkter

Länk till motionen

Motion om blandade upplåtelseformer (ej publicerad)

Motion om att inrätta ett personalutskott under kommunstyrelsen

Länk till motionen

Motion om att förebygga kriminalitet bland unga

Länk till motionen

Fråga om snöröjning i Uppsala kommun

Länk till frågan

Fråga om eldning utomhus

Länk till frågan

Fråga om otillåtna demonstrationer

Länk till frågan

https://www.uppsala.se/contentassets/2bfe974a8bf94f0fa9c68fbc9c3d5464/03.-inlamnade-fragor-till-kommunfullmaktige-17-juni-2024.pdf
https://www.uppsala.se/contentassets/4e428951c5e544abad5cd8994dc23229/5.-inlamnade-fragor-till-kommunfullmaktige-29-april-2024.pdf
https://www.uppsala.se/contentassets/ac09462469c64ebca9391e2a302b7186/3.-inlamnade-fragor-till-kommunfullmaktige-29-januari-2024.pdf
https://www.uppsala.se/contentassets/bf0682c21bbe40dfa81cac9a9d9d5c83/05.-inlamnade-motioner-till-kommunfullmaktige-17-juni-2024.pdf
https://www.uppsala.se/contentassets/107ea3f66558445d8729d864cbbf33d0/48.-svar-pa-motion-om-att-inratta-ett-personalutskott-under-kommunstyrelsen-fran-evelina-solem-kd.pdf
https://www.uppsala.se/contentassets/b631d9e93fae4fb3af421b4025392494/7.-inlamnade-motioner-till-kommunfullmaktige-29-april-2024.pdf
https://www.uppsala.se/contentassets/b3c6073492ac4c2f9d2412f9001c8be6/4.-inlamnade-interpellationer-till-kommunfullmaktige-9-december-2024.pdf
https://drive.google.com/file/d/1g1zTcFQCIsTS98ZcRBcl-FRICRXXWveO/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/148DzQDoXhm7w-6FsvBjzVDKkuPCmXFzq/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/1yscMzYwp0OLaAxD5wy8GZ-dTj9BgH4C6/view?usp=sharing
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Kristdemokraterna i UNT

I media har Kristdemokraterna i Uppsala främst skrivit debattartiklar och 

repliker i UNT i ämnen som rör lagen om könsbyte, stödet till Ibn Rushd, 

arvoden för förtroendevalda och den lokala folkomröstningen. I frågan om den 

skandal som uppdagats inom äldreomsorgen där manliga medarbetare har 

förgripit sig sexuellt på kvinnliga vårdtagare, har förutom Jonas Segersam som 

är vice ordförande i äldrenämnden även Mikael Oscarsson, distriktsordförande 

och Björn-Owe Björk, regionråd uttalat sig i ett antal debattartiklar. 

Jonas Segersam 

Kommunalråd och gruppledare

https://www.unt.se/debatt/replik/artikel/replik-blivit-viktigare-med-kommunalisering-an-aldres-valmaende/lz4yykpr
https://www.unt.se/debatt/artikel/darfor-maste-hardare-krav-stallas-pa-uppsalas-hemtjanstpersonal/rmy3z4nr
https://www.unt.se/debatt/artikel/nolla-folkomrostningen-i-uppsala-rosta-blankt/r9wz01oj
https://www.unt.se/debatt/replik/artikel/sd-hamnar-fel-i-sin-arvodeskritik/r2dpp9vj
https://www.unt.se/debatt/artikel/ibn-rushd-ska-inte-ha-mer-skattepengar-av-uppsalabor/re6o245l
https://www.unt.se/debatt/artikel/stoppa-lagen-som-gor-det-lattare-att-byta-kon/ly49wezl
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